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MĚSTO LITOMĚŘICE 
Komise Zdravého města  
Litoměřice 

 
Zápis z jednání komise Zdravého města Litoměřice při Radě města Litoměřice 
____________________________________________________________________________________________________ 

 
konané 14. 11. 2023 
 
Přítomni: 
Čech Josef 
Douša Josef 
Ježková Blanka 
Kodytková Pavlína 
Kuderová Kateřina 
Leník Petr 
Mazancová Marie 

Michalcová Petra 
Nebeská Tereza 
Simajchl Jaroslav 
Vytlačilová Anna 
Zichová Petra 
 

 
Program: 

1.  Uvítání paní Mazancová 
2. Participativní rozpočet 
3. Veřejné fórum 
4. Srdcař 
5. Finanční výbor 
6. Techdays 
7. Šampion ligy NSZM 
8. Různé  

Jednání řídil předseda komise Josef Douša, který v úvodu všechny přítomné přivítal. 

Poté předal slovo paní Mazancové, aby zahájila první bod. 
 

Projednáno: 

1. Uvítání paní Mazancová 

Na začátku přivítala paní Mazancová účastníky komise. Jelikož zasedání hostila, představila 
všem přítomným Litoměřickou farnost. Vysvětlila, jaké lokality pod ně spadají a jak dlouho již u 
nás působí pan farář Szeliga.   

 

Poté dostalo slovo Zdravé město, aby odprezentovalo následující body. 

2. Participativní rozpočet 
 

Komise byla informována ohledně stavu participativního rozpočtu. Od poslední schůze pokračují 
opravy hřiště Růžovka. Začalo se pracovat na zkrášlení ulice Mládežnická a čekáme na vyjádření 
paní Brožové, ohledně vysazení stromu. Jediným sporným projektem je i nadále zázemí pro 
otužilce, protože pan Rudolf, který sám sobě stanovil další šibeniční termín, jej opět překročil.  
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Komise byla také informována o sběru námětů na další ročník participativního rozpočtu. 
Aktuálně máme 32 námětů, avšak číslo nyní roste zejména díky skupině bojující za odstranění 
sochy rudoarmějce. Zasílání námětů je prokazatelně organizováno. 

 

3. Veřejné fórum 

 

Zdravé město shrnulo výsledky Veřejného fóra. Účast byla v rozmezí, se kterým bylo počítáno, 

bohužel na té nejnižší úrovni, protože celkově bylo zapsaných 90 účastníků. Koncept fóra byl 

zachován ve stejném duchu, jako v letech dřívějších, protože podléhá kritériím Národní sítě 

Zdravých měst. Paní Diváková (facilitátorka) nás informovala o nízké účasti na všech fórech 

napříč republikou, což nakonec potvrdila i NSZM, která nám gratulovala k nadprůměrné účasti 

na fóru. Naším závěrem je, že koncept fóra v této podobně není ničím lákavým pro širokou 

veřejnost a pro příští roky bude nutno formát inovovat.  

 

4. Srdcař 
 
Na Srdcaři se nyní aktivně pracuje, protože přípravy jsou v plném proudu. Formát je opět ve 
stejném duchu, jako v letech minulých, abychom měli výstupní hodnotu pro případné inovace. 
Členy komise pozval na slavnostní večer pan Douša. 

5. Finanční výbor 

ZML informovalo o proběhlém finančním výboru, kde proběhlo jednání o rozpočtu na příští rok. 
Pan Leník obhájil rozpočet ve stejné míře jako loni.  

6. Techdays 

Dva dny po Srdcaři proběhne akce Techdays, kam bylo Zdravé město pozváno s cílem vlastní 
prezentace.  

7. Šampion ligy NSZM 

Zdravé město navzdory výměně koordinátora ZML a delší době neobsazení této pozice stihlo 
splnit všechna kritéria ligy NSZM a naše pozice Šampiona tak byla i letos obhájena. Od roku 
2007 se proto můžeme řadit mezi Šampiony a není tomu jinak ani letos. 

8. Různé 
 

Komise vyslovila jednomyslně přání na rozšíření Zdravého města o další pracovní pozici. 

 

Příští komise se uskuteční 12. prosince v Litoměřicích.  

 
Dne 15. 11. 2023     Zapsal: Petr Leník 


